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Zápis z jednání komise stavební č. 01/2016  ze dne 19.1.2016      
 
 
 
Přítomni :    Ing.Petr Klein, Mgr.Martin Bartoš,  Ing.Jaroslav Šitavanc,  Ing.Luděk Matyáš  ml., 
                   paní Jitka Gregorová, pan Radek Bosák Dis., Ing.Luděk Matyáš   
 
Hosté :        Ing.Michal Kraus 
    
  
 

Stavební komise na svém zasedání projednala jednotlivé úkoly  jako poradní skupina  pro 
jednání zastupitelstva obce. 
 
 
Bylo projednáno : 
 
 

1. Koncepce dopravy v obci Lovčičky  
o Cílem je navrhnout a projednat koncepční řešení dopravní obslužnosti v celé obce. 
o Dopravní expert ing. Čuma s firmy URBANIA navrhuje převedení části krajské silnice od OÚ  

do vlastnictví obce a komunikaci převést na "Zónu 30". Dále navrhuje provedení "Zóny 30" na 
ostatních místních komunikacích.  Tyto úpravy komunikací umožní osazení zpomalovacích 
prahů na komunikaci a tím snížení rychlosti na předepsaných 30 km/hod.  Dle technických 
podmínek (TP) je nutné v "Zóně 30" vybudovat chodník pro pěší a nebo projednat s dopravním 
inspektorátem (DI) Policie Vyškov výjimku z TP. 

o Ing. Matyáš navrhuje zachování krajské silnice s rychlostí 50 km/hod ve stávajícím rozsahu - od 
vjezdu do obce, přes obec až po retenční nádrž (bývalé koupaliště) a také ve směru do ulice 
"Svatá" po křižovatku před "kapličkou sv. Floriána". Podél komunikace zrekonstruovat a 
vybudovat bezbariérové chodníky šířky 150 cm, které umožní pohyb osob. Na komunikaci zřídit 
místa pro přecházení a před školkou zřídit přechod. Ostatní místní komunikace převézt  do 
"Zóny 30" nebo do "Obytné zóny", kde je možné řešit pohyb osob, parkování a pod. 
 
 

2. Snížení rychlosti vozidel při vjezdu do obce  
o Komise doporučuje zastupitelstvu požádat o prodloužení omezení rychlosti až k hospodě a 

výhledově  nechat zpracovat stavební řešení omezení rychlosti vjezdu.  
 
 

3. Zajištění bezpečnosti před budovou mateřské školky (MŠ) 
o Cílem je zajistit bezpečný pohyb osob - zejména dětí a motorových vozidel. 
o Stávající situace před MŠ je nevyhovující. K budově není proveden chodník, před budovou 

nejsou vyhrazena parkovací místa pro vozidla a motorová vozidla přesahují v dané lokalitě 
komunikace rychlost 50 km/hod. 

o Členy komise byly navrženy tyto jednotlivé úpravy ke zlepšení bezpečnosti, které mohou být 
prováděny postupně dle finančních možností obce. 

o Bylo doporučeno k projednání : 
- Odstranit stávající keř a nástěnku, které brání výhledu při vycházení z chodníku na silnici 
- Na komunikaci vyznačit text  DĚTI a výstražnou značku 
- Na chodníku ze školky osadit před komunikaci ochranné zábradlí   
- V rámci opravy budovy zřídit před školkou 2 parkovací místa 
- Podél komunikace dokončit chodník až k budově 
- Před školkou zřídit aktivně nasvětlený přechod pro chodce  
- Omezit rychlost v úseku kopce na 30 km/h 
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4. Zajištění parkovacích míst v ulici "Svatá"  
o Komise projednala dopravní situaci v ulici 
o Komise doporučuje zastupitelstvu obce oslovit písemně majitele jednotlivých nemovitostí - 

rodinných domů aby garážovali svoje auta na vlastních pozemcích - na vjezdech, v průjezdech, 
garážích nebo na dvorech. V případě, že není možno parkovat na vlastním pozemku, požádá 
majitel na přiloženém tiskopisu o možnost parkování na obecním pozemku. Tímto opatřením 
bude zjištěn skutečný a potřebný počet parkovacích míst. 

o Na základě potřebného počtu parkovacích míst nechat zpracovat návrh odstavných ploch a 
záchytných parkovacích míst.  
 
 

5. Jednosměrná komunikace v ulici "Pod Strážkou"  
o Komise projednala dopravní situaci v jednosměrné ulici a vyhodnotila stávající stav 
o Komise doporučuje zastupitelstvu obce ponechat stávající dopraví značení a zachovat stávající 

směr jízdy v jednosměrné komunikaci. 
o Komise upozorňuje zastupitelstvo obce, že při obráceném směru jízdy není splněn požadavek 

na rozhledovou vzdálenost v zatáčce u domu čp.268 z důvodu neprůhledného plotu. Při 
návrhové rychlosti 50 km/hod. musí být rozhled do délky 35,0 m. 
 
 

6. Účelová komunikace k průmyslové zóně  
o Stávající účelová komunikace okolo skládky k průmyslové zóně vede po soukromých 

pozemcích.  
o Zástupce firmy VIMPEX požádal obec o udělení výjimky  a o povolení příjezdu nákladních 

vozidel po komunikaci obce, kde je provedeno omezení hmotnosti vozidel. 
o Komise doporučuje tuto výjimku neudělit z důvodu překročení dovoleného zatížení břehové 

hrany potoka a nebezpečí z toho plynoucích. Doporučuje pomoci investorovi při řešení řádného 
zpevnění komunikace a zajištění převodu  na komunikaci veřejnou. 
 
 

7. Dotační programy  
o Starosta obce informoval o vypsaných dotačních titulech Jm kraje. 
o Komise doporučuje požádat o individuální dotaci JmK na výstavbu chodníku od autobusové 

zastávky k dětskému hřišti  
o Nový dotační program je vypsán na řešení bezbariérových veřejných budov a ploch. 
o Komise tedy doporučuje zastupitelstvu obce, aby projednalo a případně objednalo projekt 

úpravy stávající  budovy obecního úřadu. Doporučuje v budově zřídit bezbariérový vstup, 
upravit kanceláře a opravit sociální zařízení. 

o Komise doporučuje projednat a případně objednat projekt opravy účelové komunikace ke 
hřbitovu a vybudování parkovacích míst u hřbitova. Součástí projektu by mohl být i návrh na 
zpevnění komunikace pro příjezd pohřebního vozidla ke kostelu. 

o Jm kraj vypsal dotační titul na řešení veřejných prostorů na mezigenerační setkávání. Komise 
tedy doporučuje zastupitelstvu projednat a objednat úpravu projektu chodníku, kde v prostoru 
misijního kříže by byla navržena půlkruhová zpevněná plocha a osazeny  lavičky. 
 

 
  
 
 
Zapsal : Matyáš 
 
 
 
 
       Příští komise bude svolána dle potřeby obecního zastupitelstva 
 
 


